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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 15 mei 

2017 

20.00 tot 20:50 uur       

 

Voorzitter  :  Corrie Konijn 

Commissiegriffier :  Dimph van der Schuur 

 

Aanwezige commissieleden:  Michel Engelsman (Heiloo-2000), Ernest ten Hacken (VVD), 

Matthijs de Moel (plv Heiloo Lokaal), Robert Bosman (D66), 

Hanny Kaan-Brink (CDA), Erik Smits (PvdA), Willem Gomes 

(NCPN) 

 

Gasten :  ph Beens, mevrouw Y. Kersten 

Afwezig                      :            mka: Elly Meriwani (E.66) en Mieke Beemsterboer (Heiloo  

                       Lokaal) 

 

01. Agendavaststelling  
Conform. 

02. Inspreekrecht 
Geen insprekers. 

03. Mededelingen  

a. Mededelingen voorzitter 
- Matthijs de Moel vervangt Mieke Beemsterboer van Heiloo Lokaal.  
- Elly Meriwani van E.66 is met kennisgeving afwezig. 
- Op 23 mei a.s. is er in het Trefpunt een themabijeenkomst over eenzaamheid. U kunt zich nog 
opgeven via de griffie. 

b. Mededelingen portefeuillehouders   
c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking inclusief de drie 
decentralisaties/Verbonden Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 
- Ph Beens deelt mee dat er bestuurlijk overleg is geweest over de evaluatie van de algemene 
schoonmaakvoorziening. Deze evaluatie is door de gemeente in eigen beheer gedaan. Een aantal 
punten willen de portefeuillehouders nog nader uitgewerkt zien. Het plan is om de uitwerking voor 
het zomerreces voor te leggen aan de klankbordgroep Sociaal Domein. 
- U bent inmiddels via de mail en via het weekbericht geïnformeerd over de opnamestop 
Triversum. D66 heeft hier art 33 RvO vragen over gesteld.  
- Op 10 mei 2017 ondertekenden de samenwerkingsverbanden van het primair en voortgezet 
(speciaal) onderwijs en de samenwerkende gemeenten in de regio Noord-Kennemerland het 
thuiszitterspact. Dit thuiszitterspact heeft de ambitie dat vanaf 2020 kinderen niet langer dan 3 
maanden thuis zitten zonder passend aanbod van onderwijs en/of zorg.  
- GGD HN heeft gemeld dat ze een post van ruim 4 ton moeten afboeken vanwege een firma die 
een nieuw softwarepakket zou leveren en de verplichtingen niet nakomt. In de cie. BZ in juni 
worden de financiële stukken van GGD HN besproken en dan wordt u nader geïnformeerd.  

d. Mededelingen commissieleden 
Geen. 

e. Terugkoppeling klankbordgroep BUCH Sociaal Domein 
Er is geen bijeenkomst geweest. 

f. Toezeggingenlijst 
PvdA heeft de volgende vraag: 
In de toezegging over de kunstgrasvelden van de sportverenigingen staat dat er eind maart 2017 
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overleg met de Foresters is opgestart voor de vervanging van hun kunstgrasveld. PvdA vraagt zich 
af wat het resultaat van het overleg is, of alle partijen tevreden zijn en wat de vervolgstappen zijn. 
Heiloo Lokaal heeft de volgende vraag:  
In de toezegging over Trias staat: “Een en ander wordt momenteel in een aantal nieuwe 
huurovereenkomsten uitgewerkt, die na afstemming met de verenigingen ter besluitvorming aan 
het college zullen worden voorgelegd.” Heiloo Lokaal vraagt zich af wat de stand van zaken is.  
De griffie geeft de vragen door aan ph Opdam. (Beantwoording ph Opdam: de 
huurovereenkomsten zijn in concept gereed en worden nog voor een laatste controle afgestemd 
met de collega’s van Juridische Zaken en BOR. Vervolgens zullen deze aan de verenigingen 
worden voorgelegd. Alle verenigingen zullen nog voor de zomer de nieuwe concept 
overeenkomsten ontvangen.) 

 

TER ADVISERING 

 

04. Beveiligen van artistieke beelden in de openbare ruimte en het opnieuw maken van 
beeld Pandor 
Portefeuillehouders Beens is bij dit punt uitgenodigd 
 
Voorstel 

1. Voor het mechanisch beveiligen van tien beelden door Binder Art Services BV te Haarlem 

eenmalig € 17.750,- (exclusief BTW) beschikbaar te stellen. 

2. Voor het scannen van zeventien beelden door Kunstwacht B.V. te Delft eenmalig                          

€ 7.650,- (exclusief BTW) beschikbaar te stellen. 

3. Voor het opnieuw laten maken van het beeld Pandor eenmalig € 20.000,- (inclusief BTW) en € 

10.090,- (exclusief BTW) beschikbaar te stellen. 

4. De incidentele overschrijding van € 20.000 inclusief BTW en € 35.490,- exclusief BTW ten 

laste te brengen van het begrotingsresultaat 2017. 
 
Bespreking commissie 
NCPN is akkoord. Is blij dat hier geld in gestoken wordt en dat het een keer niet naar BUCH en de 
A9 gaat. 
Heiloo-2000 is akkoord. Is blij dat hier in geïnvesteerd wordt. Geeft aan om te kijken of er een 
kunstenaar in Heiloo is die Pandor kan maken. Vraagt zich af waarom er niet meer offertes zijn 
gevraagd. 
PvdA vraagt zich af waarom niet eerder mechanisch beveiligd is. Er wordt niet gesproken over de 
kunst in de vijver bij het Wethouder Tomsonbos. Verder akkoord.  
Heiloo Lokaal wil graag een potje voor onderhoud en eventuele vervanging van kunstwerken. Stelt 
voor om het terugplaatsen van een nieuwe Pandor te doen dmv crowdfunding. Akkoord.  
VVD is akkoord. Een voorstel zonder dekking wordt door VVD niet snel geaccepteerd maar in dit 
geval wel. Stelt voor om weer terug te gaan naar de oude afspraak om bedragen in 
raadsvoorstellen inclusief BTW te vermelden.  
CDA vindt dat het veel geld kost. Pandor hoort bij de Beun. Is akkoord als er dekking voor is en het 
financieel inpasbaar is. 
D66 heeft technische vragen gesteld en is verder akkoord.  
De voorzitter peilt bij de commissieleden wat de mening is over het instellen van het door Heiloo 
Lokaal voorgestelde potje. D66 en Heiloo Lokaal zijn voorstander, VVD, CDA, Heiloo-2000, D66, 
PvdA, NCPN niet.  
Wat crowdfunding betreft, lijkt het PvdA een goed idee om bijvoorbeeld de bezoekers van de Beun 
om een bijdrage te vragen voor Pandor. Heiloo Lokaal, Heiloo-2000, PvdA, D66 vinden het een 
goed idee. CDA weet het niet en VVD bespreekt het in de fractie. NCPN is tegen.  
Heiloo Lokaal stelt voor dat het college hier over nadenkt. Een mogelijkheid is dat de gemeente het 
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opgehaalde bedrag verdubbelt.  
In verband met het onderzoek naar crowdfunding adviseert de voorzitter het raadsvoorstel wel als 
hamerstuk in de raadsvergadering van 12 juni te behandelen. Uit de offerte van de kunstenaar van 
Pandor blijkt dat de offerte is gedateerd op 14 maart 2017 en dat deze offerte 4 maanden geldig is. 
 
Toezeggingen ph Beens 
- Ph zegt toe naar de onderwater beelden te kijken in de vijver bij Wethouder Tomsonbos. 
- Er worden twee kleine foutjes uit het raadsvoorstel gehaald. 
- Ph kijkt naar het compensatiefonds BTW en naar het wel of niet laten staan van de BTW 
bedragen. 
- Ph zal de mogelijkheden tot crowdfunding bekijken.  
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 12 juni 
2017 als hamerstuk.  

 

05. Informatie-uitwisseling commissieleden  
Geen. 

 
Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt.  
Dit verslag is te beluisteren via de website www.heiloo.nl (en via iBabs) bij de desbetreffende 
vergaderdatum. U kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker. 

http://www.heiloo.nl/

